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Møtereferat Studentrådet IE 
 
 
Sted: Gamle elektro, møterom G108 og digitalt på teams 
Tid: 16:15-18:00   
Dato:  27.09.22  
 
Til stede: Odd Arne Fosse (FTV), Joel Taro Mørlin (FTV), Didrik Nohre Lønvik 

(FTV), Magnus Dag Oseid (FTV), Pål Djuve Vambheim (IDI), Cecilie Torp Dahl (IEL), 

Tor Martin Flø Gustad (IEL), Sondre Sand (IIKG), Thale Eliassen Fink (ITK), Eirik 

Sebastian Runshaug (IES), Anette Abrahamsen (LUR), Henrik Bråthen (IIR), Astrid 

Hilling (AU), ), Tuva Nordbø (IDI), Lars Blütecher Holter (IDIG), Lars Kristian Lerås 

Furhovde (IES), Sander Watland Nordvik (IESG), Martin Guldahl (IMF), Emil 

Bragstad (IIK), Sigrid Blystad (IIKG), Kristoffer Ngai Ulvahaug (IIR), Torbjørn 

Birkenes (IIK), Maiken Aurora Andersen Gjerdseth (ITK) 

Frafall: Hannah Fagerli Ranheim (IEL) 

Møteleder: Magnus Dag Oseid 

Referent: Kristin Eggen 
 
Saksliste: 
Møtereferat 30.08.22 Møteinnkalling 27.09.22 ble godkjent i møte. 
 
Runde rundt bordet 
IEL – Har hatt første dialogmøte; skal komme nye møbler. Åpent kontor; godt 

oppmøte, men ikke så mange saker å jobbe med foreløpig. Møter med FTV 

annenhver uke. Hanna og Tor var på utvidet ledergruppemøte; tok opp 

ansettelsesprosess->vil få mer info men er i prosess, Bachelor elektroing-> se på 

møterom 2. etasje HSR. Fått på plass alle KTV-er. 

IES – Eirik har hatt åpent kontor sammen med ITK. Vært i ledermøter og tatt opp 

lang behandlingstid på masterplasser. Skulle også ta opp i dag at 4. klasse ikke har 

fått plasser, men ledermøtet ble avlyst. Har tatt opp KTV for 2. klasse etter at forrige 

sluttet, men mangler fortsatt for 1. klasse 5-årig og 2-årig.  

Lars Kristian - Funnet KTV. Hatt intromøte med KTV-er. Snakket med IES om å sette 
av midler til psykososiale miljøet for jenter på Elektroingeniør bachelor. Grunnet lav 
opptaksprosent for jenter (9.5%). Sittet i programs rådsmøte. Skulle i ledermøte i 



dag, men det ble avlyst en time før. Snakket med leder for IES om lønnet stilling for 
trinnansvarlig 

IDI - Arbeid med anskaffelse av PTV/KTV ved IDI fortsetter. Mangler fortsatt en del 
rutiner for å få en rullerende ordning. Ellers har vi møte med den utvidede 
ledergruppen torsdag 29.09, og har arbeidet videre med ommøblering av A-blokka. 

IDIG - Fått nye KTV-er (Mangler ennå en for 1. klasse dataingeniør Gjøvik). Møtt 
KTV-ene for å gi info om rollen. Ordnet diverse saker med KTV-ene når det kommer 
til saker med linjeforeningen Login. Hatt møte med studentparlamentet og tatt for 
meg saker relatert til det 

IMF - Hatt ukentlig kontortid. Vært to dager på strategisamling i Oppdal med IMF. 
Holdt på å designe en plakat med oversikt over tillitsvalgte mv. hos IMF til å henge på 
matteland. Reklamert for velferdsmidler. Hatt møte med KTV- og PTV-er ved de 
forskjellige utdanninger/studieprogramråd. 

ITK - Åpent kontor med IES. Dialogmøte med instituttet. Workshop gruppe på 
Prosjektoppgave skal settes i gang, hvor studenter skal inkluderes. FTS workshop 
invitasjon til møte. Ansette Temakveld ansvarlig. Betaling til KTV – for sosialt ansvar. 
 
IIK – Oppstartseminar. Dialogmøte med instituttet. Skal lage en infoside for interne 

studenter ved IIK. Sjekker opp om det er mulig å få støtte til CISCO sertifiseringer for 

studenter, slik muligens IIK gjøvik har. Standardisere måten å søke om støtte fra 

instituttet, nå er det en veldig treg prosess, ønsker å lage en samleside på det. Hjelpe 

til med å lage en oversikt over økonomien og regnskapet til IIK. Studieprogrammøte. 

Flere sikkerhetsfag tidlig i studieløpet for at færre skal bytte vekk. Foreleserne ønsker 

ikke å ta opp forelesninger, ønsker en hybridløsning der de legger ut tidligere års 

forelesninger. Ønsker seg et felles standpunkt fra fakultetet. 

IIKG - Fulgt opp student - foreleser saken. Møte med Studentparlamentet, og div. 
oppgaver der. Hatt KTV valg på 1 og 3. året, valget på 2.året er ferdig i morgen 
12.00, så da er det KTV- er på 1, 2 og 3 året. Hatt møte med KTV-ene på førsteåret. 
Ordnet diverse saker mellom KTV-ene, ITV på IDI og linjeforeningen.  
 
LTV - Ikke vært på så mange møter på ILU og IMF på grunn av praksis. Møtte i 
praksisutvalg på ILU men det ble avlyst. Vært i møte med studentrådet Lektor, tatt 
opp praksisrettigheter & utveksling. Er med i arbeidsgruppe for å utvikle nytt emne på 
ILU (egen kontrakt). Sensur master. Ha fått bevilget penger til snacks på åpent 
kontor. Publisert Arrangement Allmøte (LUR har allmøte 17. oktober 16.15). Valgt 
kulltillitsvalgt 1. klasse. Vært i kontakt med Universitetsavisa ang lektorstudenter 
rammet av streik. 
 
IIR - Vi her i Ålesund har hatt et møte med KTV-ene og PTV-ene, der kom opp noen 

småsaker som vi skal ta opp. Kontorsaken går videre og noen har flyttet inn på vårt 

gamle kontor, så vi sitter nå på det nye midlertidige kontoret. Vi jobber videre med 

arbeidet om å få tak i PTV-ene og derfor burde ha noen klare snart. 

 
 



STi – Velferdstinget -Diskuterer semesteravgift og tannhelserefusjon. NSO - 

Forberedelse til statsbudsjettet. Ledersamling i Kristiansand. Møte med 

fylkespolitikere angående kollektivtransport. Møte med adressa for å få gratis avis 

tilgang. Levert inn studentuttalelse til NOKUT. Dekanmøtene, lønnsforhandling 

¨SHOT undersøkelsen - arealer til frivillighet. Rapport om finansiering. Reise til 

Ålesund – styreseminar.  

Studenttinget har vedtatt politikk på:  

• To sensorordningen  

• Felles klagenemnd  

• Vekting av yngre vs. eldre søkere  

• EVU 

• Myndighet til å legge ned studiesteder  

 

Grunnsten-nedleggelse Helgasetr. Lunsj om SHOT-undersøkelsen med Ola Borten 

Moe. Holdt tale.  

Media  

• krav til statsbudsjett  

• 43% av sensurene ved NTNU har for sen frist  

 
FTV 
Joel - ledergruppe-møter og IE-utdanning, diskutert opptak av undervisning. 
Oppfordrer dere til å ta kontakt med instituttledere. Møte med IES angående dette. 
 
Odd Arne - kontormøter, velferdsmidler, ITV-møte annenhver og opplæring AU. 

Sendt klage til valgs-systemet ved NTNU via e-post. FTV-forum - diskutert ITV-rollen 

i Ålesund og Gjøvik i forhold til deltakelse i Student-parlamentet. Automatisk 

begrunnelse, Shot - undersøkelsen, oppussing under eksamen og støybegrensning. 

Formøte NTNU-styre, utviklingssamtale med utdanningsdirektoratet. 

Didrik, vært 2 uker i praksis. Hatt en gjennomgang av velferdsmidler og vært på 
kontormøte. 
 
Magnus, ledergruppemøte, minnet på instituttledere på å ta kontakt med de ITV-ene. 
Tok opp saken om pensumbøker. Opptaksrammer. Studentrådet ingeniører, diskutert 
karakterkrav på ingeniør, felles klagenemd. 
 
OR-sak 01/22  
Didrik orienterte om saken. FTV-ene behandler søknader inntil 5000,- etter hvert. Vi 
har hittil delt ut ca. 50 000,- (300 000,- til sammen). 

• Søknadsskjema lagt ut, frist er 02.10.2022. 

• Oppfordrer alle til å minne studentene deres på å søke. 

• Enkeltpersoner kan søke på vegne av en gruppe/ klasse. Eksempel søke på 
vegne av lesesal. 

 
OR-sak 02/22 Automatisk begrunnelse på eksamen  
Odd Arne presenterte saken. Studenttinget har tatt opp et ønsket prøveprosjekt for 
automatisk begrunnelse på alle karakterer. Prorektor for utdanning Marit Reitan er 
positiv til å finansiere et slikt prosjekt. Dette er gjennomført på UIO. 



• Skal gjennomføres som et pilotprosjekt, hvor enkeltemner vil bli tatt ut.  

• Fagmiljøene på IE må spørre NTNU om å få være med på dette, så push gjerne 
på instituttene deres. 

• Henvendelsene sendes til Prodekan for utdanning, Marit Reitan. 

• Velg emner med skriftlige innleveringer. 
 
OR-Sak 03/22 SHoT – undersøkelsen 
Odd Arne presenterte saken. Tanker om hvordan studentene ved IE har det. 

 

• Studentene i Trondheim er misfornøyd med kollektivtilbud og tilbakemelding 
og faglig veiledning. 

• Anbefaler å sette seg inn i undersøkelsen og bruke resultatene i møte med 
institutt og fakultet. 

• Greit å argumentere for areal til frivilligheten, positivt for studentene å delta på 
fadderordningen. 

• Se resultatene av Shot her 
 
SR-sak 04/22 Valg 
Joel presenterte saken. Nominasjonsperioden er 10. - 21. oktober, med påfølgende 
valgperiode 24. - 28. oktober.  
Hvordan få flere kandidater? 

• Profilere oss selv gjennom stand, Elbygget og A-blokka i realfagsblokka, NV 
bygget. 

• Stå på stand Kl.11-13 hele nominasjonsskjema. Oversikt stand vil bli lagt ut i 
teamskanalen til Studentrådet IE. 

• Dele ut Snacks, Kaffe. 

• Forslag om Instagram takeover, men vi har for få som følger oss pr nå. 

• Studenttinget bruker å ha en kampanje før valget. 

• ITK – bruker å ha en valgkonkurranse i samarbeid med instituttet. 
Googleforms, gavekort 300,- pr gavekort. 

• Kan vi publisere om valget i kanalen NTNU student? Da må vi gå sammen 
med hele Studentdemokratiet. 

• FTV-ene vil lage en Forms, QR-kode, hvor vi kan benke eller stille selv. 
Følges opp ved at FTV-ene sender ut en e-post om vervet.  

• Ålesund anbefaler å bruke linjeforeningene i promoteringen av valget. 

• Ikke alle linjeforeninger ønsker dette, men oppfordrer til å ta kontakt. 

• Dere kan fremme saker dere har fått gjennomslag for ved fakultetet IE under 
valget.  

 
SR-Sak 05/22 Karakterkrav 
Magnus presenterte saken. Burde ingeniørstudier ha karakterkrav på lik linje med 
siving? For eksempel i matematikk, engelsk. Saken ble diskutert i studentrådet for 
ingeniørutdanningen.  
Innspill: 

• Ikke nødvendig med tanke på at snittet er høyt allikevel. 

• Kan være behov hvor mattekrav i forhold til kompetansekrav i utdanningen. 
Enkelte studenter strever med å henge med i undervisningen. 

• Vi kan ikke blande interesse og kvalitet. Viktig at studenter har muligheten til å 
utvikle seg. 

https://studntnu.sharepoint.com/:w:/r/sites/o365_StudentrdetIE/Shared%20Documents/General/Psykisk%20Helse/SHoT%20NTNU%202022%20Fak.%20for%20info.tek.%20og%20elektrotek.docx?d=w29b4c4dfcd69410aa33d3513c8132ca5&csf=1&web=1&e=3H9tMd%20


• På Siving er det karakterkrav på bakgrunn av å få mindre frafall i studiene. 

• Matteundervisning på bachelor er Matematiske metoder 1, som er tilsvarende 
R2 på videregående. R2 og fysikk er Opptakskrav for bachelor ingeniør. 

• Er det tall på dette og er det søkere som ikke kommer inn på grunn av dette? 

• I Matematiske metoder var det 680 som var meldt opp til eksamen, og av de 
var det 60 som strøk på første forsøk. 

• Karakterkravene på videregående kan variere i utgangspunktet og er ikke 
nødvendigvis representativt. 

• Utvidet ledergruppe på IEL, virkemiddel å ta ned antall plasser.  

• Fakultetet IE har bestemt at man ikke kan fryse plasser. 

• Matematikk kan oppleves annerledes på universitetet. Gi folk en sjanse.  
 

SR-Sak 06/22 Endringer UHL 
Magnus orienterte om saken. Kunnskapsdepartementet forslag til endringer i UHL. 
Felles klagenemds adgang til å ilegge strengere reaksjoner ved fusk. 
Forslag til endringer i behandlingstid for juks-saker 
3 alternativer 

• Alt 1: Videreføre gjeldende regler, 3 måneders behandlingstid. 

• Alt 2: Behandle saken uavhengig av fristen på 3 måneder. 

• Alt 3: Fastsette en lenger behandlingsfrist, f.eks 9 måneder. 
 
Studenttinget har vedtatt politikk på dette og går for alternativ 1.  

 
Eventuelt  
ITK, Klage på eksamen 
Er det frist på hvor lang tid det skal gå før man får svar på en klage på karakter på 
eksamen? 

• Når man ber om begrunnelse forlenges fristen for å kunne klage på karakter.  

• Det skal sendes inn en klage innen 3 uker etter du har fått en begrunnelse. 

• Det er i utgangspunktet ikke er noen frist. 

• FTV-ene vil se nærmere på saken og ta det opp med fakultetet. 
 
Kontakt med instituttleder 

• ITV-ene oppfordres til å ta kontakt med instituttlederne.  

• Hvis det er problemer, gi beskjed til FTV-ene ftv@sr-ie.no innen mandag 
3.oktober. 

• Dekan Ingrid Schjølberg vil gjerne ha en oversikt. 
 
Ansettelsesprosesser på instituttet 

• Det skal være studentrepresentanter i ansettelsesprosesser på instituttene, i 
pedagogisk komite for prøveforelesninger. 

• Si fra til instituttleder hvis dette ikke skjer. 
 

Møtekritikk 
o Spennende diskusjonssaker. 
o Brukte litt lang tid på saken om Shot-undersøkelsen. Kunne heller hatt en 

oppsummering. 
o Automatisk begrunnelse en bra sak. 

mailto:ftv@sr-ie.no


o Bra gjennomført teknisk møte, men måtte bruke litt lang tid med å sende rundt 
mikrofonen. 

o Endelig hørte ITV-ene i Gjøvik og Ålesund alle i Trondheim. Jippi. 
o Gjerne kjeks til neste møte. 
o ITV-ene i Gjøvik og Ålesund ønsker også møtemat. 


